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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az interpelláció címe: "Meddig érnek a polip csápjai?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!
 
Odakint továbbra is szörnyek járnak. Szörnyek, akik közül az egyik magyar gyermekekre vadászik
azt  követően is,  hogy Novák Katalin  és  Varga Judit  kegyelmet  adott  neki.  Őt  a  megfélemlített
gyermekek csak „Endre bácsinak” merik hívni. Magyarország első számú közellensége még mindig
szabadon  garázdálkodik,  gyermekáldozatokat  kényszerít  a  valóság  meghamisítására,  és  amikor
ezzel szembesítik, verőembert küld újságírókra.
 
Mégis mi a fészkes fene történik Magyarországon, Miniszterelnök Úr?
 
A média rejtett kamerás felvétele szerint a Fidesz által kegyelemben részesített pedofilsegítő K.
Endre ismét arra próbálta rávenni a bicskei gyermekotthon pedofil igazgatójának egyik áldozatát,
hogy az vonja vissza a terhelő vallomását.
 
A felvétel alapján mindenki számára nyilvánvalóvá vált, hogy ez az ember egy szörnyeteg. Ma már
egyértelmű,  hogy  maguk  előbb  odadobták  ezeket  a  gyerekeket  a  szörnyeknek,  majd  miután
lebuktak, még hátat is fordítottak nekik, hogy a terhelő bizonyítékokat könnyedén tüntethesse el
„Endre  bácsi”,  aki  láthatóan  egyáltalán  nem  bánta  meg,  amit  tett.  Ugyanott  folytathatja,  ahol
abbahagyta.
 
Fel kell tennünk a kérdést: hogyan lehetséges az, hogy ez a bűnöző szabadon próbálhatja eltüntetni
a bizonyítékokat? Kiket véd K. Endre?
 
A választ még a maguk saját szavazói is sejtik, hiszen a Fidesz-szavazók közel fele is úgy gondolja,



hogy további kormányzati felelősei is vannak az ügynek.
 
Valljanak  végre  színt:  Kiknek  az  érdeke,  hogy  ez  a  szörnyeteg  továbbra  is  szabadon
garázdálkodhasson?  Miért  nem  tudjuk  továbbra  sem,  hogy  kik  járták  ki  a  bukott  fideszes
köztársasági elnöknél ezt a gyalázatos kegyelmet?
 
A Fidesz még mindig a bűnösöket védi az áldozatok helyett.
 
A felháborodást kiváltó felvétel  kapcsán Donáth Anna rendőri védelmét kért  a zaklatott  bicskei
gyerekek számára.
 
Eleget tettek-e ennek a kérésnek? Vigyáznak-e arra, hogy a kegyelmet kapott gazember végre távol
maradjon az áldozatoktól? Kaptak-e védelmet az érintett fiatalok?
 
Hetekkel  ezelőtt  indítványoztuk  egy  parlamenti  vizsgálóbizottság  felállítását.  Ezt  maguk
leszavazták, újra cserbenhagyva a magyar gyermekeket. Követeljük, hogy hagyjanak fel a bűnösök
védelmével, ne akadályozzák tovább a parlamenti vizsgálóbizottság felállítását!
 
Várom a válaszát!
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